
Uddannelsesudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 19. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 443
Ifølge artiklen "Rapporter giver forkert billede af skolers kvalitet" (Berlingske,
den 18.6.2009) er det nødvendigt for regeringen at fremsætte lovforslag i Fol-
ketinget for at kunne korrigere karakterer for socioøkonomiske faktorer, men
at dette ikke sker, fordi det kræver en lovændring og fordi forligskredsen bag
folkeskoleloven ikke bakker op om det. Hvordan mener regeringen nu allige-
vel, at man kan gennemføre forslaget uden en lovændring, og hvorfor går re-
geringen imod sin egen forligskreds på området, når man tidligere loyalt har
ønsket forligskredsens godkendelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marlene.Harpsoe@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose
formand
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